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JAROSŁAW RABCZENKO 

Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy 

 

 

Szanowny Pan 

TADEUSZ KRZAKOWSKI 

Prezydent Miasta Legnicy 

 

 

Zapytanie 

 
Szanowny Pani Prezydencie 
 Proszę o informację jak kształtowała się stawka czynszu dzierżawnego na działce 1407 obręb Stare 
Miasto na przestrzeni ostatnich 10 lat, tj. od 1.02.2011 r. 
 

 
 

Z poważaniem, 
 

 

 

 


